
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole Velehrad 

konané dne 18. června 2015 

 

Přítomni: 

Za zákonné zástupce nezletilých žáků: Adriana Lužová, Pavel Slavík 

Za pedagogické pracovníky: Mgr. Kateřina Horáková, Mgr. Eva Samcová 

Za zřizovatele: - 

Omluveni: Mgr. Andrea Andrýsková, Jitka Točková, Jolana Crescini, Miroslav Kovářík, 

Mgr. Aleš Mergental 

Hosté:  

Mgr. Radomír Válek 

 

Průběh jednání: 

1. Mgr. Válek informoval, že ze zdravotních a pracovních důvodů zpracuje vizi 

školy do konce srpna, kdy ji předloží radě k prostudování. 

2.  Mgr. Válek informoval o pracovním zasedání šesti starostů a šesti ředitelů 

základních škol z mikroregionu Buchlov.  Hlavními body jednání byla možnost 

sdílení školního psychologa v rámci několika škol a zřízení nové základní 

umělecké školy. 

 

ad školní psycholog 

Tato možnost neměla při jednání mikroregionu velkou podporu, ostatní školy 

vidí smysl spíše v zaměstnání jednoho školního psychologa pro jednu školu.  

Celkově jednání nemělo žádný jasný závěr.  

Pro příští školní rok zůstává školní radě a vedení školy úkol aktivně se zajímat 

o možné zdroje financování školního psychologa a hledání partnera pro 

sdílení (např. jeden školní psycholog pro 2-3 školy) 

 

ad základní umělecká škola 

Mgr. Válek informoval o iniciativě starostů a škol, kteří by rádi založili novou 

státní ZUŠ pro děti z našeho mikroregionu. Toto je ovšem zatím pouze 

myšlenka značně vzdálená od realizace. 

 

3. Paní Lužová poděkovala Mgr. Válkovi za zřízení pobočky Soukromé základní 

umělecké školy Slovácko.  Nová škola má dobré reference, děti i rodiče velmi 

vítají tuto možnost vzdělávání, která určitě přispěje i k rozvoji kultury v obci. 



 

4. Mgr. Válek vyčíslil mzdové náklady na dalšího učitele jazyků v případě, že by se 

půlily hodiny cizího jazyka. Jedná se o částku 580 000 Kč ( i s odvody).  Tato 

částka je pro provoz základní školy nereálná, dále se budou hledat další finanční 

zdroje, možné projekty, atd. 

 

5. Paní Lužová komentovala zapojení školy do projektu Rodiče vítáni. Cílem 

projektu je pomocí věcných kritérií otevřít spolupráci a komunikaci mezi školou 

a rodiči.  Není cílem zavázat se k naplňování všech kritérií, jde spíše o kvalitu 

naplňování než o kvantitu. Práce na zkvalitňování již zavedených kritérií by 

mohla být v příštím školním roce to, na co bychom se mohli všichni zaměřit. 

Např. téma třídních schůzek – jsou třídy, kde se rodiče s učitelem sejdou jen 

jednou za rok. Pokud se škola zavazuje k organizování třídních schůzek, mělo by 

se tak dít závazně pro všechny třídy, nemělo by to záležet na vůli učitele, jestli 

zrovna cítí potřebu nebo ne, protože mnohdy tu potřebu mohou mít rodiče.  

Škola by tedy měla pravidelně nabízet prostor pro setkávání učitelů a rodičů, 

protože je velmi důležité scházet se i tehdy, když zrovna není velký problém 

k řešení, ale bavit se i o každodenních radostech a starostech dětí, učitelů, rodičů. 

Dále proběhla diskuze o konzultačních hodinách jednotlivých učitelů. 

 

6. Pan Slavík požádal pana ředitele o vypsání a stanovení rozvrhu kroužků pro 

školní rok 2015/16 co nejdříve. 

 

7. Mgr. Válek informoval o tom, že škola získala díky rodičům dostatek materiálu 

pro polytechnickou výchovu. Pro příští školní rok bude škola hledat vedoucího 

kroužku polytechnické výchovy (tzv. dílny) z řad rodičů. 

 

8. Diskuze o elektronických žákovských knížkách a třídních knihách – vize do 

budoucnosti. 

 

9. Příští setkání školní rady bylo stanoveno na 25. srpna 2015 v 16:30.  

 

 

 

Ve Velehradě, 19. června 2015 

Zapsala: Adriana Lužová, zapisovatelka 

Schválil: Pavel Slavík, předseda 


